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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie nr 0057.4.2011 z prac Burmistrza Barlinka za okres od 

dnia 23 marca 2011r. do dnia 19 kwietnia 2011r. 

W tym czasie odbyły się 3 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 

rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 2 z prośbą o 
dofinansowanie Regionalnego Przeglądu Piosenki Niemieckiej dla 
Gimnazjalistów. Burmistrz na w/w przyznał dofinansowanie w kwocie 200,00 
zł.  

 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia „W rękach 
Młodych Przyszłość Rychnowa” z prośbą o przyznanie środków finansowych na 
wymianę stolarki okiennej w „Małym Przedszkolu”. Burmistrz przekazał 
przedmiotowy wniosek do BTBS Sp. z o. o. jako zarządcy nieruchomości 
jednocześnie informując o powyższym Stowarzyszenie „W rękach Młodych 
Przyszłość Rychnowa”.    

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo w sprawie 
dofinansowania organizacji Dnia Wiosny w ramach Funduszu Sołeckiego na 
2011 r. w kwocie 100,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2011 rok. 

 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo w sprawie 
zakupu 3 szafek na wyposażenie Świetlicy Wiejskiej w celu przechowywania 
naczyń szklanych w ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 r. w kwocie 1.400,00 
zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice w sprawie 
zakupu kosiarki spalinowej w celu utrzymania terenów zielonych w sołectwie w 
ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 r. w kwocie 3.300,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo w sprawie 
zakupu 2 kosiarek spalinowych w celu utrzymania terenów zielonych w 
sołectwie w ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 r. w kwocie 9663,04 zł. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota 
zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka w sprawie 
zakupu kosiarki spalinowej w celu utrzymania terenów zielonych w sołectwie w 
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ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 r. w kwocie 2.400,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice w sprawie 

zakupu ławek parkowych w ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 r. w kwocie 2 
500,00 zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie 
i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno w sprawie 
zakupu krzeseł, stołów oraz telewizora na wyposażenie Świetlicy Wiejskiej w 
ramach Funduszu Sołeckiego na 2011 r. w kwocie 5.774,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok. 

 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem MKS „POGOŃ” z prośbą o 
przesunięcie terminu do dnia 30.07.2011r. spłaty części zadłużenia w wysokości 
50.000,00 zł zgodnie z decyzją RF.XII.3023-41/10. Burmistrz rozpatrzył 
pozytywnie przedmiotowy wniosek, wyraził zgodę na przedłużenie terminu 
spłaty części zadłużenia. 

 

 

 

 

 

 

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa uzgodnienia projektowanego 
zjazdu z ul. Moniuszki i Chopina oraz projektu zagospodarowania dla dz. 
2137 na osiedla Górny Taras. Burmistrz nie wniósł uwag do 
przedstawionego sposobu zagospodarowania nieruchomości dz. nr 2137 obr. 
1 Barlinek. Powyższa zgoda daje prawo do dysponowania 
nieruchomościami: dz. nr 248/8, 269/8, 279/4, 292/20, 552/1, 577/1 na cele 
budowlane w zakresie etapu projektowego i nie upoważnia do rozpoczęcia 
robót budowlanych. Jednakże realizacja zagospodarowania tego terenu musi 
być poprzedzona zawarciem stosownej umowy z Gminą Barlinek. W 
związku z uzgodnieniem zagospodarowania terenu dz. nr 2137 burmistrz 
zobowiązał wnioskodawcę do podpisania stosownego oświadczenia 
zobowiązującego do wybudowania na własny koszt oraz do ustanowienia 
służebności notarialnej na nieruchomości –dz. nr 2137. Burmistrz wydał 
decyzje uzgadniającą lokalizację zjazdu z dróg gminnych nr dz. 292/19 i z 
drogi dz. nr 552/2 na nieruchomość nr dz. 2137 obejmującą budowę budynku 
mieszkalnego wielorodzinnego.  

 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą uzgodnienia projektowanej 
kanalizacji teletechnicznej wraz z przyłączami w ulicy Moniuszki oraz do 
nowobudowanego budynku mieszkalnego wielorodzinnego na osiedlu Górny 
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Taras. Burmistrz postanowił zmienić trasę przebiegu kanalizacji, polecił 
zaprojektować lokalizację kanalizacji teletechnicznej po drugiej stronie ulicy.  

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze propozycją dot. udziału Gminy Barlinek 
w konkursie „Modernizacja Roku”. Warunkiem udziału w w/w konkursie 
jest uiszczenie opłaty w kwocie 6.000,00 zł w związku z powyższym 
burmistrz odstąpił od udziału w konkursie „Modernizacja Roku”.  

 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze wstępną koncepcją budowy boiska 
wielofunkcyjnego we wsi Rychnów. Burmistrz polecił zorganizować 
spotkanie z projektantem i Sołtysem Sołectwa Rychnów celem 
ustosunkowania się do powyższego. 

 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wydanych przez Enea 
Operator Sp. z o. o. warunków technicznych usunięcia kolizji kablowej linii 
oświetlenia drogowego wraz z słupami z planowana przebudową oświetlenia 
przy ul. Grodzkiej oraz założeniami do umowy na przebudowę sieci 
elektroenergetycznej w celu usunięcia kolizji. Burmistrz odstąpił od 
podpisania umowy ze względu na niekorzystne warunki wynikające z 
warunków Enea tj. wybudowania i przekazania nieodpłatnie na majątek, 
polecił PW „FAWAL” zakończyć prace nad projektem budowlanym pn. 
„Przebudowa ulicy Grodzkiej w Barlinku”.    

 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na Inspektora Nadzoru na zadanie 
pn.: „Budowa ścieżki rowerowej z Barlinka do Krzynki” – odcinek nr 2. 
Wpłynęło 8 ofert. Burmistrz wybrał najkorzystniejszą za cenę 8.000,00 zł 
brutto firmy Projekty i Nadzory Budowlane W. Krasowski ul. Boczna 4/3 
Barlinek.    

 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o określenie 
warunków przyłączenia działki nr 112 obręb Łubianka do sieci 
wodociągowej. Wnioskodawca deklaruje nieodpłatne przekazanie 
przedmiotowej sieci na rzecz Gminy Barlinek. Burmistrz polecił 
zorganizować spotkanie celem przedstawienia informacji w szerszym 
zakresie oraz omówienia szczegółów.    

 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na „Przebudowę stadionu 
miejskiego wraz z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej w 
Barlinku – Etap I”.Wpłynęło 9 ofert. Burmistrz wybrał najkorzystniejszą 
ofertę firmy KASZUB D. Kaszuba ul. Rzemieślnicza 3, 83-307 Kiełpino-
Leszno za cenę 3.566.987,27 zł brutto.  

 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy stadionu miejskiego 
wraz z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej w Barlinku. W 
związku z ogłoszonym przetargiem firma NOVA SPORT i Salex przysłały 
informację dotyczące czynności, które wg. nich niezgodne są z ustawą pzp. 
Firma NOVA SPORT kwestionuje referencje na wykonanie trybun ze 
względu na technologię wykonania. Firma Salex uważa, iż Raport ITB i 
karta techniczna oferowanej nawierzchni dotyczą innych produktów 
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(nawierzchni przepuszczalnej i nieprzepuszczalnej). Burmistrz odrzucił 
przedmiotowe wnioski w związku z nie uznaniem ich zasadności. 

 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. przebudowy stadionu 
miejskiego wraz z zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej w 
Barlinku – Etap I. W dniu 10.11.2010 r została zawarta mowa na dzierżawę 
ogrodzenia znajdującego się na terenie stadionu miejskiego. Umowa 
obowiązuje do dnia 28.02.2011r.. Konieczne jest utrzymywanie ogrodzenia 
do dnia przekazania placu budowy wykonawcy w związku z powyższym 
burmistrz wyraził zgodę na aneksowanie umowy do końca marca 2011r 

 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą powołania komisji przetargowej 
na zadanie „Przebudowa budynku warsztatowego na Gminne Centrum 
Ratownictwa w Barlinku”.Burmistrz powołał komisję w składzie: J. Zubyk- 
Przewodniczący, K.R.Szkudlarek- członek, W. Kościukiewicz- członek i 
zatwierdził podział zadań przedmiotowej komisji.    

 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozliczenia dotacji na zadanie 
pn. „ Przebudowa drogi woj. 156 na odcinku Mostkowo – Barlinek”. 
Burmistrz zapoznał się z pozytywną opinia p. Z. Czechowskiego dot. 
rozliczenia dotacji Gminy Barlinek na realizację w/w zadania w zakresie 
robót dodatkowych w łącznej kwocie 70.965,14 zł brutto. Burmistrz 
zaakceptował powyższą informację.   

 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem umowy o dofinansowanie 
zadania w 2011r. pn. „Przebudowa drogi woj. nr 156 na odcinku Mostkowo-
Barlinek”. Wpłynął wniosek ZZDW w Koszalinie o planowane roboty 
dodatkowe na wartość 58.528,33 zł brutto. Burmistrz wniósł poprawki do 
przedmiotowego projektu umowy.  

 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. sygnalizacji solarnej dla 
pieszych na Górnym Tarasie. Dostawca sygnalizacji dla pieszych w 
odpowiedzi na pismo Gminy Barlinek z dnia 2 marca 2011r.  zobowiązujące 
do usunięcia uszkodzenia sygnalizacji w ramach gwarancji zaproponował 
swój udział w kosztach naprawy w zakresie wykonania usługi montażu i 
nowego rozwiązania uwzględniającego specyficzne warunki w miejscu 
posadowienia lamy natomiast koszt materiałów pokryła by Gmina Barlinek. 
Szacunkowy koszt w pokryciu kosztów materiałów to kwota około 2,500,00 
zł brutto. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, na mocy stosownego 
porozumienia zostanie usunięta przedmiotowa awaria. Jednakże po usunięciu 
przedmiotowej usterki wykonawca przedłuży okres gwarancji na 
sygnalizację solarną. 

 

15. Burnistrz Barlinka powołał komisję przetargową dla zadania pn. 
„Termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barlinku, obejmującą 
wymianę stolarki okiennej oraz wymianę instalacji c.o.”. Skład Komisji : K. 
R. Szkudlarek- przewodnicząca, J. Kosznik- członek, B. Popkowska- 
członek. 
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16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania aktualizacji 
kosztorysów z uwzględnieniem stanu istniejącego do projektu wymiany 
instalacji c.o. w SP Nr 1. W chwili opracowywania projektu poszczególne 
sale w szkole nie były wyremontowane, w chwili obecnej ponad połowa sal 
jest wyremontowana(remont ścian i podłogi). Wobec wynagrodzenia 
obmiarowego należy zaktualizować pod tym kątem kosztorys. W związku z 
powyższym burmistrz wyraził zgodę na zlecenie przedmiotowej aktualizacji 
E. Hołowczak za cenę 1.200,00 zł brutto.   

 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z poprawioną dokumentację na 
„Wzmocnienie narożnika fundamentów segmentu E w PG Nr 1 w Barlinku 
przed osiadaniem.”. Burmistrz ustalił, iż remont segmentu E  w PG Nr 1 
zostanie wykonany w 2012 roku podczas zadania termomodernizacja PG Nr 
1.   

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zakupu dwóch kontenerów 
szatniowych dla klubu sportowego w Płonnie. PWK „Płonia” Sp. z o. o.  Nie 
wydało warunków technicznych przyłączenia do sieci wodociągowej w m. 
Płonno, gdyż w drodze dz. Nr 138 brak jest wiejskich sieci wodociągowych. 
Projektowane sieci wodociągowo- kanalizacyjne będą usytuowane w drodze 
dz. Nr 207 w odległości ok. 100 m od działki nr 68. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do Klubu Sportowego w Płonie o ustosunkowanie się do 
powyższego, określenie oczekiwań. 

 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na archeologa na zadanie pn. 
„Budowa ścieżki rowerowej z Barlinka do Krzynki”- odcinek 1 
(Promenada). Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą 
za za cenę 2.400,00 zł brutto firmy Archeolog Marcin Peterlejtner ul. 
Dąbrowskiego 14c/8 74-200 Pyrzyce.  

 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacja dot. ogłoszeniu naboru do 
poddziałania 4.5.1 Promowanie bioróżnorodności i ochrona przyrody (w tym 
Natura 2000) w ramach RPO WZ. Planowane roboty budowlane związane ze 
stworzeniem Centrum Edukacji Ekologicznej w m. Równo nie kwalifikuje 
się do w/w poddziałania ponieważ dotyczą rozbudowy obiektu (budowa i 
rozbudowa została wyłączona ze wsparcia w ramach poddziałania). RI.VI. 
zaproponował możliwość złożenia wniosku obejmującego następujący 
zakres:  
- wyposażenie Centrum Edukacji Ekologicznej w m. Równopo zakończeniu 
rozbudowy obiektu ze środków PROW. 
- edukacja ekologiczna dot. rozpoznawania gatunków chronionych. 
- ścieżka edukacji ekologicznej dot. bioróznorodności. 
Burmistrz Barlinka polecił dokonać ananalizy dotychczas realizowanych 
działań Gminy Barlinek spójnych z w/w zakresami. Burmistrz powołał 
zespół roboczy do przygotowania i realizacji projektu, w skład zespołu 
wchodzą: 
 J. Mickiewicz, G. Przybylski, K. Mielcarek, B. Liśkiewicz. 
Pierwszy termin spotkania zespołu roboczego ustalono na dzień 11.04.2011r. 
godz. 13:00. 
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21. Burmistrz Barlinka postanowił w związku z realizacją przez ZZDW w 
ramach budowy drogi wojewódzkiej nr 156 dojazdu do separatora przy 
cmentarzu w Barlinku postanowił zlecić realizacje linii oświetlenia przy 
budynku Gorzowska 66. 

 

 

 

III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków 
zabudowy na budowę obiektu produkcyjno-magazynowego z częścią 
handlową wraz z infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem terenu 
przy ul. Gorzowskiej na działce nr 1009/3 obr 2 Barlinek. Przedmiotowy 
wniosek spełnia wszystkie warunki wynikające z ustawy z dnia 27 marca 
2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, gdyż na 
działkach sąsiednich 1009/1 i 1009/2 zlokalizowana jest zabudowa 
magazynowo- produkcyjna.   

 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o kupno 
części działki nr 397 obr. 2 Barlinek, przylegającej do dz. Nr 803/1 będącej 
własnością wnioskodawcy. Powyższy grunt jest niezbędny do rozbudowy 
Praktyki Lekarskiej. Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek. Gmina nie planuje sprzedaży przedmiotowego gruntu ze względu 
na przeznaczenie części działki pod budowę obwodnicy.   

 

3. Burmistrz zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o kupno 
działki nr 467 obr 2 Barlinek przylegającej do dz. nr 1009/1 będącej 
własnością wnioskodawcy. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe, polecił 
przedłożyć stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m o wyrażenie 
zgody na sprzedaż dz. Nr 467 obr. 2 Barlinek. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją na temat działalności Sołectw 

Gminy Barlinek za 2010r. Burmistrz zaopiniował pozytywnie powyższą 
informację i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 

 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją na temat bezrobocia na 
terenie Gminy Barlinek w 2010 roku. Burmistrz zaopiniował pozytywnie 
powyższą informację i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m.  

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania i 

odrestaurowania parku w Dzikowie. W związku ze zmianami 
organizacyjnymi w Referacie RG oraz Referacie RGM burmistrz 
powierzył przedmiotową sprawę obecnemu inspektorowi ds. rolnictwa 
RG.VI.  

 

7. Burmistrz Barlinka przeanalizował wszystkie uwagi złożone do częściowej 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Barlinek w obr. Krzynka i Płonno i po 
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uwzględnieniu wszystkich aspektów postanowił te uwagi rozstrzygnąć 
zgodnie z załącznikiem. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem Wójta Gminy Kłodawa 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gm. Kłodawa dla obr. Kłodawa. Jak 
wynika z analizy ortomapy - obszar na granicy obr. Łubianka gm. Barlinek 
i obr. Kłodawa gm. Kłodawa porasta las. Analizowany obszar położony 
jest w znacznej części w granicach Barlinecko-Gorzowskiego Parku 
Krajobrazowego i częściowo w granicach jego otuliny. Przyjąć, więc 
można, iż uwarunkowania te uniemożliwiają wprowadzenie 
zainwestowania mającego negatywny wpływ na teren naszej gminy. 
Studium Gminy Barlinek nie wyznacza również w tym obszarze żadnej 
trasy rowerowej. Burmistrz stwierdził, iż nie ma podstaw do złożenia w 
chwili obecnej wniosku do planu. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SoftGIS w sprawie aneksu 
do umowy  Nr 7320/Z/1/2009 z dnia 29 stycznia 2010 r. zawartej 
pomiędzy Gminą Barlinek, a SoftGIS we Wrocławiu dotycząca częściowej 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Barlinek w obr. Krzynka i Płonno. Wykonawca 
wnosi o podpisanie aneksu do wskazanej wyżej umowy z uwagi na zmianę 
- z dniem 1 stycznia 2011 r. - stawki podatku VAT z 22% na 23%. 
Burmistrz uznał za zasadne przygotowanie i podpisanie aneksu do umowy 
RG.VIII.7320/z/1/2009. 

 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem osób fizycznych 
odnośnie Zarządzenia Burmistrza Barlinka w sprawie ogłoszenia wykazu 
na zbycie działki 560/8 na rzecz WM Boczna 7. Wnioskodawcy informują, 
iż wyrażają zgodę na zakup dz. nr 560/8 pod warunkiem wyburzenia 
zlokalizowanego na tej działce obiektu garażu i pomieszczenia 
gospodarczego, oraz likwidacji ogródka i ogrodzenia tego ogródka. 
Burmistrz nie przyjął w/w warunków, podtrzymuje swoje stanowisko 
wyrażone w piśmie z dnia 09.08.2010r. RG.IV.7224a-99/2010.  

 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozprawy na wniosek 
Związku Gmin Wyznaniowych Żydowskich w RP o przeniesienie 
własności nieruchomości –dz. nr 114/13, 114/9 położ. przy ul. Górnej 11. 
Rozprawa odbędzie się dnia 6 kwietnia 2011r. przed Komisją Regulacyjną 
do Spraw Gmin Wyznaniowych Żydowskich. Na dzień dzisiejszy 
nieruchomość nr 114/9 stanowi własność osób fizycznych, którzy nabyli ją 
w drodze bezprzetargowej od Gminy Barlinek w 1995 r. Nieruchomość 
ozn. nr dz. 114/13 stanowi własność osoby fizycznej w udziale 1594/1000 
części, którą nabyła od Gminy Barlinek w drodze bezprzetargowej w 1998 
r i Gminy Barlinek w udziale do 8406/10000 części, który jest związany z 
trzema wynajmowanymi na czas nieoznaczony gminnymi lokalami 
mieszkalnymi. 

 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zawarcia ugody z osobą 
fizyczna dot. wykonania zobowiązania ustanowienia nieodpłatnej 
służebności dojazdu do działki nr 2121/2. Po zapoznaniu sie z opinią 
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Radcy Prawnego w przedmiotowej sprawie burmistrz postanowił wystąpić 
do osoby fizycznej z propozycją ugody pod warunkiem, iż służebność do 
dz. nr 2121/2 ustanowiona zostanie w dniu zbycia dz. nr 2121/7. Ponadto 
burmistrz polecił RG wystąpić do Rady Miejskiej w/m o zmianę uchwały 
odnośnie zbycia w trybie bezprzetargowym dz. nr 2121/2 na zbycie w 
drodze przetargu ustnego nieograniczonego.   

 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozprawy na wniosek 
Związku Gmin Wyznaniowych Żydowskich w RP o przeniesienie 
własności nieruchomości na terenie, której w dniu 30 stycznia 1933 r 
znajdowała się Synagoga, będąca własnością gminy synagogalnej. 
Rozprawa odbędzie się dnia 6 kwietnia 2011r. przed Komisją Regulacyjną 
do Spraw Gmin Wyznaniowych Żydowskich. Na podstawie dostarczonego 
przez Komisję zarządzenia i ksera wniosku Gminy Wyznaniowej 
niemożliwe jest stwierdzenie, o jaką konkretnie nieruchomość chodzi. 
Gmina Barlinek zwróciła się do Komisji o dostarczenie danych 
lokalizujących nieruchomość, niestety do dnia dzisiejszego nie dostarczono 
przedmiotowych danych. 

 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozprawy na wniosek 
Związku Gmin Wyznaniowych Żydowskich w RP o przeniesienie 
własności nieruchomości położonej, w Barlinku przy ul. Górnej. Rozprawa 
odbędzie się dnia 6 kwietnia 2011r. przed Komisją Regulacyjną do Spraw 
Gmin Wyznaniowych Żydowskich. Na podstawie dostarczonego przez 
Komisję zarządzenia i ksera wniosku Związku niemożliwe jest 
stwierdzenie o jaka konkretnie nieruchomość chodzi .  

 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozprawy na wniosek 
Związku Gmin Wyznaniowych Żydowskich w RP o przeniesienie 
własności nieruchomości w części, w jakiej stanowi ona cmentarz 
żydowski znajdujący się na dz. nr 241 obr. 2 B-ek. Rozprawa odbędzie się 
dnia 6 kwietnia 2011r. przed Komisją Regulacyjną do Spraw Gmin 
Wyznaniowych Żydowskich. Gmina Barlinek zwróciła się z prośbą o 
dostarczenie publikacji „Staedte-Atlas Ostrandeburg” Fritza R. Barrana 
.przetłumaczonej na język polski ( załączonej do wniosku) co pozwoliłoby 
dokładniej zapoznać się z tematem i udzielić dokładniejszej odpowiedzi. 
Do dnia dzisiejszego nie dostarczono przetłumaczonej publikacji. Na 
cmentarzu prowadzona jest inwestycja w uzgodnieniu z Gminą Żydowską 
oraz Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków. 

 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. rozprawy na wniosek 
Związku Gmin Wyznaniowych Żydowskich w RP o przeniesienie własności 
nieruchomości położonej w Barlinku przy ul. Górnej 13, dz. nr 114/4. 
Rozprawa odbędzie się dnia 6 kwietnia 2011r. przed Komisją Regulacyjną 
do Spraw Gmin Wyznaniowych Żydowskich. Na dzień dzisiejszy 
nieruchomość ozn. dz. nr 114/4 stanowi własność osób fizycznych którzy są 
następcami prawnymi osób, którzy nabyli ja w drodze przetargowej od 
Gminy Barlinek w 1995 roku.   
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17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o ustalenie warunków 
zabudowy polegających na budowie czterech budynków mieszkalnych 
jednorodzinnych z garażami wraz z niezbędną infrastrukturą techniczna i 
zagospodarowaniem terenu oraz budowa drogi wewnętrznej w Krzynce na 
dz. nr 323 obr. Krzynce. We wniosku określono zaopatrzenie w wodę jako 
własne ujęcie wody, odprowadzenie ścieków – zbiornik bezodpływowy. 
Inwestycja jest zgodna ze zmianą Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Barlinek. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą skorzystania z prawa 
pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki nr 167/87 obr. 2 
Barlinek. Warunkową umową sprzedaży zawartą w dniu 18.03.2011r w 
Kancelarii Notarialnej w Dębnie przed notariuszem Grzegorzem 
Mazurkiem firma „Nieruchomości Development” Sp. z o. o. z siedzibą w 
m. Krzynki, firma Berlin Group Development Sp. z o.o. z siedzibą w  
Poznaniu sprzedała na rzecz firmy SYNERGIA Sp. z o. o.  z siedzibą we 
Wrocławiu przy ul. Bolesława Krzywoustego 47/1 prawo użytkowania 
wieczystego działki gruntu nr 167/87 o pow. 0,0820. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do Kancelarii Notarialnej iż w umowie nie 
zamieszczono zobowiązań użytkownika wieczystego, jakie Gmin Barlinek 
jako właściciel działki nr 167/87 nałożyła na użytkowników wieczystych 
oddając nieruchomość gruntową dz. nr 167/81 i 804/4 obr. 2 B-ek. 
Burmistrz polecił potraktować sprawę jako pilną, ponieważ od dnia 
23.03.2011r. biegnie miesięczny termin wykonania prawa pierwokupu 
przez Gminę Barlinek. 

 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PWK „Płonia” w sprawie 
przejęcia przez Gminę Barlinek dz. nr 24/8 obr. Strąpie. W trakcie wizji 
lokalnej w dniu 10.03.2011r stwierdzono iż na dz. nr 24/28 nie ma żadnej 
drogi. Burmistrz wyraził zgodę na przejęcie przedmiotowej działki. 

 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców bloku 
Kombatantów 1 o zorganizowanie przetargu organiczonego na sprzedaż 
działek gruntu od nr 725/10 do 725/17 zlokalizowanych w sąsiedztwie 
budynku Kombatantów 1 z przeznaczeniem pod budowę garaży. Burmistrz 
wyraził zgodę na zbycie przedmiotowych działek w drodze przetargu 
nieograniczonego. 

 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania zabezpieczenia 
otworów okiennych w obiekcie przeznaczonym na Świetlice Wiejską w 
Dzikowie. Na przedmiotowe zadanie wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał 
ofertę najkorzystniejszą firmy Panel Dom S. Mikoś ul. Górna 1 Barlinek za 
cenę 479,70 zł brutto.   

 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie tablic 
informacyjnych na terenach sołeckich Gminy Barlinek. Burmistrz polecił 
zaplanować środki na powyższe zadanie w budżecie na 2012 rok. 

 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie w sprawie 
budowy chodnika w ramach funduszu sołeckiego na 2011 r. w kwocie 
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6.792,00 zł. Burmistrz podjął wstępną akceptację przystąpienia do 
realizacji budowy przedmiotowego chodnika po wcześniejszym zebraniu 
ofert celem zorientowania się, co do całkowitych kosztów wykonania w/w 
zadania. Zadnie powierza się RI .II. 

 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. propozycji 
zagospodarowania działki nr 119 obr. Równo na cele rekreacyjne dla 
mieszkańców wsi. Kwota 3 897,00 zł. została zaplanowana w Funduszu 
Sołeckim. Burmistrz zatwierdził pozytywnie dokumentacje techniczną na 
zagospodarowanie dz. nr 119 obr. Równo, burmistrz zatwierdził także 
koncepcje zagospodarowania dz. nr 120.  

 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w 
sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku 
wielolokalowym wybudowanym na dz. nr 576/7  położonym Barlinku przy 
ul. Lipowej po drugim zakończonym wynikiem negatywnym przetargu. 
Burmistrz polecił zorganizować kolejny przetarg ustalając cenę 
wywoławczą na kwotę 49.000,00 zł.  

 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w 
sprawie sprzedaży działek gruntu nr 370, 371 i 372 o łącznej powierzchni 
0.2800 ha Obr. Żydowo po drugim zakończony m wynikiem negatywnym 
przetargu. Burmistrz polecił zorganizować kolejny przetarg ustalając cenę 
wywoławczą na kwotę 39.000,00 zł.  

 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w 
sprawie sprzedaży działki gruntu nr 109 o pow. 0,0622 ha położonej w 
Barlinku przy ul. Górnej po pierwszym zakończonym negatywnym 
wynikiem przetargu. Burmistrz polecił zorganizować drugi przetarg 
ustalając cenę wywoławczą z pierwszego przetargu – 54.120,00 zł.  

 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Klubu Sportowego „Koral” 
Mostkowo z prośbą o pozwolenie korzystania z płyty boiska w Mostkowie 
dla zadań statutowych Klubu, na rundę wiosenną sezonu 2010/2011. 
Burmistrz wyraził zgodę na użyczenie nieruchomości na czas 
nieoznaczony dz. nr 7/8,8/5 obr. Mostkowo zgodnie z uchwałą Nr 
XXVI/343/2008 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 28 sierpnia 2008r. 
Podpisanie umowy użyczenia nastąpi po 1 maja 2011r. ze względu na 
zakończenie prac budowlanych z dniem 15 kwietnia 2011r. oraz odbiorem 
tych prac w ciągu 2 tygodni.   

 

 

 

IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 

 

1) Burmistrz Barlinka zapoznał się z planami, ofertami PGK Sp. z o.o. na  
● oczyszczanie miasta, utrzymanie czystości zieleni miejskiej i cmentarzy 
komunalnych, 
● utrzymanie tras Nordic Walking, 
● umycie balustrad wzdłuż dróg wojewódzkich w Barlinku, 
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Burmistrz wprowadził poprawki do ujednoliconego regulamin korzystania z 
cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Barlinek oraz zaopiniował pozytywnie 
projektu uchwały w sprawie założenia cmentarza komunalnego w Barlinku i 
polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m  . 
Burmistrz polecił uzupełnić oferty i harmonogramy dot. oczyszczania 
miasta oraz określić powierzchnię terenu odnośnie utrzymania czystości 
zieleni miejskiej i oczyszczania miasta. Na utrzymanie tras Nordic 
Walking przeznaczona jest kwota 8,500,00 zł wobec powyższego należy 
doprecyzować ofertę, dostosować częstotliwość oczyszczania do 
uzgodnionych środków finansowych.  
Burmistrz polecił RI rozeznać sprawę zlecenia ewentualnej wymiany 
obecnych balustrad wzdłuż dróg wojewódzkich na słupki z łańcuszkami     

 

2) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o podwyższenie stawki za 
usługę wyłapywania psów agresywnych z 60,00 na 80,00 zł. Burmistrz 
wyraził zgodę na zmianę wysokości wynagrodzenia określonego w 
umowie z dnia 01.03.2010r. na podstawie stosownego aneksu. 

 

3) Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie powołania Komisji 
przetargowej do przeprowadzenia przetargów na dzierżawę lub najem 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek.  

 

4) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o pozwolenie na 
udostępnienie w sezonie letnim 2011 r. części akwenu wodnego osobie 
trzeciej w celu wypożyczenia „ bączków pływających” i postawienia mini 
luna – parku wodnego. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie przedmiotowy 
wniosek, wyrażając zgodę na powyższe. 

 

5) Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją dotyczącą umowy o 
wykonanie rzutów kondygnacji budynków dla celów ustanowienia 
odrębnej własności lokali. Gminę Barlinek i firmę Biuro Obsługi 
Nieruchomości J. Mojsiewicz Gorzów Wlkp. łączy umowa zlecenie 
zawarta w dniu 23.08.2010r. o wykonywanie rzutów kondygnacji 
budynków. Na mocy w/w umowy firma zobowiązała się do wykonania 
inwentaryzacji 4 budynków mieszkalnych. Termin wykonania usługi 
upłynął bezskutecznie 23.09.2010r. Gmina dwukrotnie wzywała na piśmie 
do wykonania usługi. Dotychczas z całości zlecenia wyłączono jeden 
budynek. Do dnia dzisiejszego zleceniobiorca nie złożył dokumentacji i nie 
udzielił informacji o przebiegu wykonania usługi. W dniu 15.03.2011r 
firma Atut s.c. z siedzibą w Strzelcach Krajeńskich złożyła ofertę na 
wykonywanie rzutów kondygnacji budynków dla celów ustanowienia 
odrębnej własności lokali za cenę 467,70 zł brutto za lokal wraz z 
pomieszczeniami przynależnymi. Burmistrz polecił w trybie 
natychmiastowym wypowiedzieć umowę firmie J. Mojsiewicz Biuro 
Obsługi Nieruchomości z siedzibą w Gorzowie Wlkp., a zawrzeć umowę 
na wykonywanie usług z firmą Atut s.c. z siedzibą w Strzelcach 
Krajeńskich.    

 

6) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Osina o 
uporządkowanie numeracji porządkowej w Jaromierkach. Numeracja 
porządkowa nieruchomości wymaga uregulowania na terenie całego 
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obrębu. Burmistrz rozważy możliwość zmiany numeracji, badana jest 
dokumentacja całego obrębu Osina. 

 
7) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Geofizyki Toruń Sp. z o.o. o 

wydanie opinii do planu ruchu na wykonanie robót strzałowych w ramach 
badań sejsmicznych na temacie „Niecka Szczecińska – Płońsko”. 
Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedmiotowy wniosek. 

 

8) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rekultywacji nieczynnych 
składowisk odpadów znajdujących się w miejscowościach Strąpie i 
Rychnów w Gminie Barlinek. Burmistrz polecił Prezesowi PGK Sp. z o. o. 
do połowy maja 2011r. zwołać Wlane Spółki celem ustalenia 
harmonogramu finansowania rekultywacji oraz przeniesienia siedziby 
przedmiotowej spółki.  

 

9) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Mobilgor Pensjonatu „ Pod 
sosnami” Chwiesiuk Krzysztof z prośbą o zniesienie ze stanu oraz zgodę 
na utylizację rzeczy zbędnych i zdewastowanych nienadających się do 
użytku oraz funkcjonowania. Burmistrz wydał zarządzenie w sprawie 
powołania komisji do oceny przydatności składników majątku ruchomego 
na terenie Pensjonatu „Pod Sosnami”. Skład Komisji: A. J. Konińska- 
przewodnicząca, A. Pawlukiewicz- członek, M. Diaków- członek. Po 
stwierdzeniu przez komisję nieprzydatności składników majątku 
ruchomego należy zobowiązać Dzierżawę do przedstawienia protokołu 
likwidacyjnego oraz poinformować, że ponosi koszty utylizacji 
niezbędnych rzeczy. 

 

10) Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem ogłoszenia przetargu 
pisemnego nieograniczonego na dzierżawę nieruchomości gruntowej o 
pow. 69,00 m2, oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 502/2, 
położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy placu Bankowym. Burmistrz 
zaopiniował pozytywnie przedmiotowy projekt i polecił ogłosić przetarg. 

 

11) Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości, przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze 
bezprzetargowej, stanowiących własność Gminy Barlinek. 
-  cz. dz. nr 625 o pow. 10,41 m2 ( ob.2 m. Barlinak) z przeznaczeniem na 
pomieszczenie gospodarcze 
- cz. dz. nr 220/11 o pow. 16,80 m2 z przeznaczeniem pod zabudowę 
murowanego pomieszczenia garażowego. ( ob. 2 m. Barlinka) 
- cz. dz. nr 501/5 o pow. 32,20 m2 z przeznaczeniem na garażowanie 
samochodu.( ob. 2 m. Barlinka) 

 

12) Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości, przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze 
bezprzetargowej, stanowiącej własność Gminy Barlinek. 
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13) Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości, przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze 
bezprzetargowej, stanowiącej własność Gminy Barlinek. 

 

14) Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie nowego 
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Miasta i 
Gminy Barlinek”. Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedmiotowy 
projekt uchwały i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 

 

15) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o 
nieodpłatne udostępnienie palcu na Rynku w Barlinku w wolne weekendy, 
w celu przedstawiania pokazów dot. formowania szkła na gorąco. 
Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

 

 

 

 

 

 

V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 

 

 

1) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zamówienia na materiały 
biurowe dla UM w Barlinku. Z dniem 18 maja 2011 roku kończy się 
umowa z firmą SORT Sp. z o. o. ze Szczecina na artykuły biurowe i druki 
urzędowe w związku z powyższym burmistrz polecił przeprowadzić 
rozeznanie i wystosować zaproszenie do składania ofert z uwzględnieniem 
wysokości cen najczęściej zamawianych artykułów biurowych. Szacuje się, 
iż w roku 2011 ( tak jak w 2010r.) wartość artykułów biurowych nie 
przekroczy 14.000 EURO. 

 

 

2) Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wyznaczenia delegata do 
reprezentowania gminy Barlinek w Stowarzyszeniu Gmin Polskich 
Euroregionu Pomerania.  

 

3) Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie Regulaminu 
Organizacyjnego w Urzędzie Miejskim w Barlinku.  

 

 

4) Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wyboru systemu 
wykonywania czynności kancelaryjnych w Urzędzie Miejskim w Barlinku. 
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VI.     W zakresie spraw oświaty: 

 

 

1) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą likwidacji transportu gminnego dot. 
dowozu dzieci do szkół. Ze względu na wprowadzane oszczędności w Gminie 
Barlinek burmistrz postanowił zlikwidować transport gminny na dowozy 
dzieci do szkół. Polecił przygotować wypowiedzenie umowy o pracę dla 
kierowcy Referatu Oświaty Urzędu Miejskiego w/m.  

 

2) Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem w sprawie zwrotu kosztów 
dowozu ucznia z Laskówka do Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Chojnie w związku z zawieszeniem linii przwozowej 
środkami komunikacji publicznej PKS na trasie Barlinek- Chojna. Koszt 
transportu to kwota 244,60 zł miesięcznie (61,15 zł x 4). Burmistrz wyraził 
zgodę na powyższe, polecił zawrzeć stosowne porozumienie.  

 

3) Burmistrz Barlinka polecił ROś ogłosić przetarg na dowozy szkolne w maju 
2011roku. 

 

4) Burmistrz Barlinka zapoznał się projektem uchwały w sprawie upoważnienia 
Kierownika OPS w Barlinku do prowadzenia postępowania i wydawania 
decyzji administracyjnych zakresu pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów z Gminy Barlinek.  Burmistrz zaopiniował pozytywnie 
przedmiotowy projekt i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 

 

 

 

 

 

 

 

 

VII.W zakresie spraw OPS, BOK : 

 

1) Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdanie z działalności OPS za 2010 
rok. Burmistrz zaopiniował pozytywnie przedmiotowe sprawozdanie i polecił 
przedłożyć do Rady Miejskiej w/m.  

 

2) Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego 
lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania. Burmistrz 
zaopiniował pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały i polecił przedłożyć 
do Rady Miejskiej w/m 

 

 

VIII.    W zakresie spraw OC : 
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1) Zostało przeprowadzone szkolenie zbiorowe z zakresu metodyki opracowania 
nowej dokumentacji operacyjnej.   

 

 

IX.    W zakresie spraw KW : 

 

 

1) Burmistrz polecił inspektorowi ds. KW przeprowadzać przynajmniej raz w 
tygodniu doraźne kontrole z własnej inicjatywy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 16 

W okresie od dnia 23 marca 2011r. do dnia 19 kwietnia 2011r. Burmistrz Barlinka wydał 

następujące zarządzenia : 

 

 

Lp. Nr 

Zarządzenia 

W sprawie Data Uwagi 

1. 36/2011 Wyznaczenia delegata do reprezentowania 
Gminy Barlinek w Stowarzyszeniu Gmin 
Polskich Euroregionu Pomerania. 

24.03.2011 RO.I. 

2. 37/2011 Sekretarz  24.03.2011 RO.I.  

3. 38/2011 Powołania Komisji przetargowej do 
przeprowadzenia przetargów na dzierżawę 
lub najem nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Barlinek.  

24.03.2011 RGM.IV. 
Traci moc 
zarządzenie 
nr 37/2008 z 
dnia 
12.04.2008r. 

4. 39/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011 
rok 

31.03.2011r RF.I. 

5. 40/2011 Powolania komisji do oceny przydatności 
składników majątku ruchomego na terenie 
„Pensjonatu Pod Sosnami”, położonego w 
obrębie 2 miasta Barlinek przy ul. 
Sportowej 2.  

31.03.2011 RGM.IV. 

6. 41/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę w 
drodze bezprzetargowej, stanowiących 
własność Gminy Barlinek.  

31.03.2011 RGM.IV. 

7. 42/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
drodze bezprzetargowej, stanowiącej 
własność Gminy Barlinek.   

31.03.2011 RGM.IV. 

8. 43/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
drodze bezprzetargowej, stanowiącej 
własność Gminy Barlinek.  

31.03.2011 RGM.IV. 

9. 44/2011 Zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Barlineckiego Ośrodka Kultury w Barlinku 
za 2010 rok.  

04.04.2011 RF.I. 

10. 45/2011 Wyboru systemu wykonywania czynności 
kancelaryjnych w Urzędzie Miejskim w 
Barlinku. 

07.04.2011 Sekretarz 
Barlinka 

11. 46/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
drodze bezprzetargowej na rzecz osoby 
prawnej, położonej w obrębie 2 m. 
Barlinka, przy ul. Dworcowej. 

07.04.2011 RG.VI. 

12. 47/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011 
rok. 

07.04.2011 RF.I. 
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13. 48/2011 Powołania i nadania regulaminu pracy, 
komisji przetargowej do przygotowania i 
przeprowadzenia postępowania o 
udzielenie zamówienia pn. 
„Termomodernizacja obiektów 
użyteczności publicznej Powiatu 
Myśliborskiego”. Zadanie: 
Termomodernizacja Szkoły Podstawowej 
Nr 1 w Barlinku, obejmująca wymianę 
stolarki okiennej oraz wymianę instalacji 
c.o.” 

08.04.2011 RI.IX. 

14. 49/2011 Nieodpłatnego nabycia na własność Gminy 
Barlinek działki gruntu nr 237/1 obr. Ożar. 

12.04.2011 RG.IV. 

15. 50/2011 Zbycia w drodze bezprzetargowej działek 
gruntu położonych w Barlinku przy ul. 
Bocznej w celu poprawienia warunków 
zagospodarowania przyległych 
nieruchomości. 

14.04.2011 RG.IV. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
 

 

 

1) Zawarto umowę z wykonawcą inwestycji pn. Stadion Miejski w Barlinku. 

2) Uczestniczono w Międzynarodowym Dniu Teatru. 

3) Uczestniczono Radzie Budowy Drogi 156. 

4) Odbyło się spotkanie z parafiami miasta Barlinek, na którym omówiono obsługę 

pogrzebów w związku z przystąpieniem do pochówków na cmentarzu w Jaromierkach. 

5) Odbyło się Walne Zgromadzenie Euroregionu Pomerania. 

6) Odbyło się spotkanie z projektantem i dzierżawcą obiektu przy ulicy Gorzowskiej 74 w 

sprawie odbudowy przedmiotowego obiektu, na którym zapoznano się z przebiegiem prac 

projektowych. 

7) Uczestniczono w wizji lokalnej i kontroli przebiegu inwestycji pn. Europejskie Centrum 

Spotkań, z udziałem partnera z Prenzlau i pracowników Euroregionu Pomerania. 

8) Odbyło się spotkanie z właścicielami firmy Ekomyśl w sprawie gospodarki odpadowej 

Gminy Barlinek. 

9) Odbyła się narada w zakresie bezpieczeństwa w Gminie Barlinek. 

10) Odbyło się spotkanie z sołtysami, rolnikami i służbami samorządowymi odpowiedzialnymi 

za meliorację podstawową oraz szczegółową, w celu ustalenia i wypracowania dalszych 

działań w zakresie melioracji w Gminie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


